

Title (en)
Roller shutter box and window assembly

Title (de)
Rolladenkasten und Fensterzusammenbau

Title (fr)
Assemblage de caisson de volet roulant et de fenêtre

Publication
EP 0851089 B1 19980715 (FR)

Application
EP 96440098 A 19961121

Priority
EP 96440098 A 19961121

Abstract (en)
[origin: EP0851089A1] The housing (1) for the roller blind (4) is prefabricated and has prefabricated guide rails (3) for the blind. The housing is attached to the window sash (2) before installation. The position of the housing in relation to the sash can be adjusted from the initial position after the sash has been installed in a window opening. The housing can be positioned so that it allows free access to the joint between the sash and the window frame at the top of the window. It can also be positioned so that the housing is in contact with the upper wall (9) of the window. The housing is positioned with two plates (11) fixed to the vertical uprights of the sash, each with a vertical groove (13). A lug (15) at the end of the housing fits into the groove to allow adjustment.

Abstract (fr)
Assemblage comportant essentiellement un caisson (1) de volet roulant (4) standard préfabriqué, des glissières (3) préfabriquées de guidage du tablier dudit volet roulant (4), et un châssis (2) de fenêtre, permettant le prémontage du caisson (1) et du châssis (2) avant installation sur site, caractérisé en ce qu'il comporte des moyens de réglage de la position du caisson (1) relativement au châssis (2), à partir de la position de prémontage, et après positionnement de l'ensemble châssis (2) / caisson (1) dans une baie (B) de fenêtre munie de dormants (8), entre d'une part au moins une position permettant de libérer l'accès à la jointure entre le châssis (2) et les dormants (8) en partie supérieure de ladite baie (B), et d'autre part une position dans laquelle ledit caisson (1) est au contact de la paroi supérieure (9) de ladite baie (B). <IMAGE>

IPC 1-7
E06B 9/17

IPC 8 full level
E06B 9/17 (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 9/1703 (2013.01)

Cited by
FR2805565A1; BE1019458A4; EP1045106A1; FR2792360A1; FR2907834A1; EP1916378A3; EP2138670A1; FR2933122A1; ES2311334A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR IT LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0851089 A1 19980701; EP 0851089 B1 19980715; DE 69600438 D1 19980910; DE 69600438 T2 19990617; ES 2121464 T3 19981116

DOCDB simple family (application)
EP 96440098 A 19961121; DE 69600438 T 19961121; ES 96440098 T 19961121